

渥太華生命河靈糧堂

Ottawa River of Life Christian Church

成立 Started: 2009 年 9 月

地點 Location: Ottawa, Canada

主任牧師 Senior Pastor: 張凱牧師 Rev. Kevin Zhang

網址: www.orolcc.net

簡要介紹 Brief Introduction:

渥太華是加拿大的首都，也是加拿大的高科技中心，2009年9月張凱牧師看到渥太華福音事工的需要，領受了靈糧堂建造神榮耀教會的異象，與幾個家庭一起成立渥太華生命河靈糧堂，成為砂谷生命河的分堂。教會開創時期，從聚會場地的預備、兒童事工同工的預備、福音的收割、小組的拓殖，事事看見神的祝福。張牧師夫婦的謙卑，愛神，愛人和宣教的熱忱成為該堂弟兄姐妹的榜樣和神祝福該地的管道。他們在穩定中成長茁壯，目前他們會眾包括姐妹，成人，青少年等，各年齡層的小組十多個，這些帶領小組的組長們，多是在過去他們花了大量的時間關懷，一對一門徒訓練裝備成熟的，他們也非常看重信徒在話語上的紮根與實踐。他們相信透過個人的生命，神會賜下奇妙的改變與祝福，散播在我們的家庭、小組、社區、以及萬國萬民中。盼望聖靈在祂的子民生命中燃起福音的火、禱告的火、與愛神的火，持續更新與神的關係，竭力領人歸主，同得豐盛榮耀的生命。2024年，將會著重在宣

教事工，希望能夠透過宣教，觸及到更多不同國家的人來宣揚福音。而2024年，也將舉辦加東靈糧特會，透過此特會希望點燃所有弟兄姊妹的心，願神的復興臨到，帶領這個城市行走在神的旨意之中。

Ottawa is the capital city of Canada, and it is also the center of the high tech industry. In Sept 2009, Pastor Kevin Zhang saw the need for gospel in Ottawa and received the vision of building a glorious church. Along with a few families, Pastor Zhang started River of Life Christian Church in Ottawa. From the beginning, the church has experienced abundant blessing. God prepared meeting facilities and coworkers for children ministry for them, and be with them in their cell groups and when they preach the gospel. Through the life of Pastor Kevin Zhang and his wife, God has worked among the congregation and cultivated humility, love towards God and people, and passion for mission in the church. The church has been growing steadily.

Right now, they have over 10 cell groups, covering all different ages and needs, such as youth, adult, and sister's cell groups. The group leaders were all trained and cared for through one-on-one discipleship training. We focus on equipping believers with the understanding and exercise of God's word. They believe that through their personal lives, God will give wonderful changes and blessings to spread in our families, groups, communities, and nations. In 2024, we will focus on missionary work, hoping to reach more people in different countries through missionary work to preach the gospel. In 2024, it will also be held

Through this conference, we hope to ignite the hearts of all brothers and sisters, hoping that God's revival will come and lead this city to walk in God's will.

代禱事項：

1. 為宣教事工能有智慧、更好地支持新開拓的地區，求祢幫助所有弟兄姊妹盡力參與宣教，時常為各地的宣教事工禱告，積極以奉獻和行動支持差傳；更求祢賜渥太華生命河靈糧堂智慧，在新開拓地區有好的策略，順利宣揚福音。
2. 為2024年加東靈糧特會的預備與活動能順利禱告，求神親自保守講員與所有同工，在祢裏面，他們有足夠的精力與智慧，來完成這場特會，並透過講員，來建造弟兄姐妹們的屬靈生命。
3. 為渥太華生命河靈糧堂禱告，求主為教會擴張境界，得救的人數天天加給教會，基督徒的見證不僅限於教會之內，更讓弟兄姐妹都在世界上產生影響力。

Prayer Items:

1. In order that missionary work can be wise and better support newly opened areas, please help all brothers and sisters to participate in missionary work as much as possible, pray for missionary work in various places, and actively support missionary work with dedication and

action; and please give Ottawa Life River Ling Bread Church is wise and has good strategies to spread the gospel smoothly in newly developed areas.

2. Pray for the smooth preparation and activities of the 2024 East Katong Spiritual Food Conference, and ask God to protect the speakers and all co-workers. In You, they will have enough energy and wisdom to complete this conference, and through Speaker, come and build up the spiritual life of brothers and sisters.
3. Pray for the River of Life Bread of Life Church in Ottawa. Ask the Lord to expand the realm of the church. The number of people who are saved will be added to the church every day. The testimony of Christians is not limited to the church, but also allows brothers and sisters to have an influence in the world.